
Verslag vergadering 21/10/2021: 
 
Op de zetel van het Baps vzw. 
 
Zijn aanwezig : BB, IV, KH, MS, DB, KD; Aanvang om 19h35. 
 

 

1. Welkom door de voorzitter 
 
Kay verwelkomt iedereen op deze eerste persoonlijke vergadering op kantoor. 
 
 
2. Secretariaat 
 

-  Het bestuur keurt het stembiljet voor de Gewone AV goed, met verzenddatum 26/10, 
deadline voor terugzending 19-11 (poststempel geldt als bewijs). 

- Het Jaarboek 2021 wordt aan Jutta toevertrouwd.  Ilse zal helpen met het verzamelen 
van de inhoud. 

- Ricoh contract: een nieuwe offerte zal worden aangevraagd zonder de A3-functie, 
indien onnodig voor ons, met contante betaling en onderhoudscontract.  Bart doet 
hetzelfde van zijn kant bij Canon. 

- Het bestuur keurt het feit goed dat er GEEN FACTUUR MAG WORDEN VERZONDEN 
voor de transfer van een veulen zolang het niet is geregistreerd!  Diplomatiek blijven 
t.o.v. de verkoper/fokker.  De communicatie moet zorgvuldig gebeuren en de verkoop, 
indien mogelijk, niet in gevaar brengen. 

- Vicky's e-mail i.v.m. haar quarantainedagen wordt opnieuw onderzocht door Bart. 
- Marc vestigt, met een voorbeeld, de aandacht van het bestuur op het belang van 

eigendomsoverdrachten, ESSENTIEEL voor elke verkoop. 
 

 
3. Penningmeester 
 

- Volgens Bart zijn de CBC-problemen opgelost. 
- Er zijn geen opmerkingen i.v.m. de betalingen.  Er wordt aangeraden om het  
   dossier BK2021 met Christine Jamar af te sluiten. 

 
 
4. Show 
 

- BK 2022: Baps zal de aanvraag doen voor 27/28 augustus. Een oplossing zoals in 
2021 zal worden voorzien. 

- Baps sluit zich aan bij Brugge, 3/4 sept.  Met vermelding van het voorlopige karakter 
van de datum, enkel dit jaar, wordt het eerste W-E in september gereserveerd voor de 
Nationale Kampioenschappen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
5. Diversen 
 

- Ecaho meeting: Kay maakte een korte samenvatting. Het komt erop neer dat Ecaho een 
organisatie is die enkel zichzelf vertegenwoordigt en niet haar leden. 

 
- RJBVA: na een korte discussie komt de kwestie om het DNA van onze paarden aan de 

eigenaren te geven weer ter sprake.  Alleen Bart verdedigt het standpunt van mevrouw 
Vervoort dat we DNA aan de eigenaar moeten geven.  Hij is niet tevreden met het 
antwoord hierop van Waho. 

 
- De bezwaren zijn: 

- Waho maakt duidelijk dat je bij het exporteren van een paard GEEN DNA aan de 
eigenaar mag geven.  De enige manier om aan deze voorwaarde te voldoen, is door dit 
helemaal niet door te geven. 
 
- De eigenaren hebben GEEN enkel nut aan dit document.  Voor de eigenaar brengt dit 
dus geen enkel gebrek met zich mee. 
 
- De inventiviteit van paardenhandelaren is grenzeloos, er worden bijvoorbeeld valse 
paspoorten gemaakt en het stimuleren hiervan met DNA-resultaten is niet nodig. 
 
- K. Detailleur stelt voor om een recreatieve show te organiseren, gebaseerd op een 
goed humeur en een beetje opvoeding, strikt amateuristisch en zonder druk op de 
paarden.  Dit wordt enthousiast onthaald.  Hij zal een begroting en datum indienen.  Een 
voorstel is de koppeling met het BK en de hengstenkeuringen. 
 
 

6. Wedstrijd voor Fokkers 
 
Diane denkt aan een kleine wedstrijd in 2022; deze zal niet gepaard gaan met 
Endurancedagen.  Zodra ze zeker is van een datum, zal ze verder informeren naar een 
locatie.  De titel dient Internationaal te bevatten, dus noch Waals, noch Vlaams. 
 
 
 
De voorzitter      De secretaris  
 


